



KIWI EXFOLIATOR

A black exfoliator adapted to any formulation types

Distinctive black kiwi seeds easily used in all the formulations

Kiwi Exfoliator consists in the **seeds of the fruit**. With its pure black colour and its excellent stability, Kiwi Exfoliator fits any type of scrubs, all gel based formulas (aqueous or oily), emulsions or lotions defined as preventive treatment products, anti-age or anti-pollution.

According to the particles' size, **the exfoliation process will be more or less powerful**.

Des graines noires de kiwi pour toute sorte de textures

Kiwi Exfoliator est une **poudre noire** finement calibrée constituée des **graines du kiwi**. Cet exfoliant très doux est d'une **grande stabilité et adaptée à tous types de gommages, de gels (aqueux ou huileux), d'émulsions ou de lotions** visant des soins préventifs, anti-âge ou anti-pollution. Selon la taille des particules, **l'exfoliation est plus ou moins énergique**.

EXFOLIATOR
actifs exfoliants naturels

A palette of 25 colours and scents designed for the current cosmetic nuances.



A powerful anti-oxidant & revitalizing activity

Kiwi is among the fruit with the **highest anti-oxidant potential**. Its seeds oil contains over 60% **omega 3 fatty acids** in the form of alpha-linolenic acid and around 15% **omega 6** as linolenic acid, making the kiwi popular in helping to fight the signs of aging. Kiwi also contains noticeable amounts of **potassium and magnesium** for a potent revitalizing effect.

Un pouvoir anti-oxidant et revitalisant puissant

Le kiwi est un fruit **au potentiel anti-oxidant exceptionnel**. L'huile issue des ses graines contient plus de 60% **d'omega 3** (acide alpha-linolénique) et environ 15% **d'omega 6** (acide linoléinique). Le kiwi est ainsi utilisé dans des soins préventifs, aidant à combattre les signes du vieillissement cutané. Cette "groseille de Chine" est aussi riche en **potassium et magnésium**, précieux boosteur pour la peau et l'organisme.

3 kinds of exfoliation

Kiwi Exfoliator is **available in different sizes** so as to be integrated in **various projects**.

*Selon le projet, Kiwi Exfoliator est disponible sous **différentes fractions granulométriques**.*

Kiwi Exfoliator 2000 (Gxxx)
-> ideal for a body exfoliation
Exfoliation corps

Kiwi Exfoliator 1000 (G354)
-> ideal for body and face exfoliation
Exfoliation visage et corps

Kiwi Exfoliator 500 (G259)
-> ideal for a face exfoliation
Exfoliation visage



Kiwi especially is original from New Zealand.

Technical sheet

Presentation	Powder (for a COSMETIC use only)
Colour	Black
INCI	ACTINIDIA CHINENSIS SEED
CTFA	ACTINIDIA CHINENSIS (KIWI) SEED
CAS / EINECS	92456-63-8 / 296-241-6
Microbiology	<100 cfu/g
Packaging	10-kg drum
Shelf-life	24 months
Item codes	G259 - G261

LESSONIA
micronisation
algues & plantes

LESSONIA – Croas ar Neizig – 29800 St Thonan - FRANCE

Tel 33 (0)2 98 07 23 65 - Fax 33 (0)2 98 07 23 66 - E-mail : info@lessonia.com - http://www.lessonia.com